



Büro Ole Scheeren

HONG KONG | BEIJING | BERLIN | BANGKOK

Senior Architectural Visual Artist

资深建筑效果图设计师

We are currently looking for a Senior Architectural Visual Artist to supplement our team of image makers in our Beijing office. The Senior Architectural Visual Artist should have a desire to focus on architectural representation and visualization, with a keen eye for composition and lighting quality, and interest in related artistic disciplines, ranging from photography, film, to graphic design. Candidates with an Architecture or Urban Planning are preferred.

事务所欲寻一名资深建筑效果图设计师加入北京办公室的图像制作团队。资深建筑效果图设计师需精通建筑表现和视觉效果，在图像合成和光影把控方面眼光敏锐，并对摄像、电影和平面设计等相关艺术有浓厚的兴趣。优先考虑具有建筑学/城市规划等专业学位的人才。

We are looking for an experienced candidate who can demonstrate a command of high-end rendering techniques and post production. You are required to have strong skills in 3D Studio MAX, Vray, and Photoshop. Ability to work and collaborate in a creative team environment is essential.

应聘者需要在高质量的渲染和后期制作上具有丰富的经验，能够熟练使用3D Studio MAX, Vray和 Photoshop,且乐于在创造性的团队中工作、善于与他人合作。

Minimum requirements:

- Highly creative approach towards image-making
- Minimum 3-5 years of experience in image-making at international architectural design firms or rendering agencies
- Strong graphic and design talent
- Excellent AutoCAD, 3D Max, Rhino, Photoshop, Vray skills
- Ability to work and deliver within tight time frames
- Fluency in English; Bilingual (English/Mandarin, English/German) a plus
- Degree in Architecture and/or Urban Planning preferred

任职要求:

- 在图像制作方面有高度创造性
- 至少有3-5年在国际建筑设计事务所或渲染公司的图像制作经验
- 优秀的图形和设计能力
- 精通AutoCAD, 3D Max, Rhino, Photoshop, Vray
- 适应快节奏的工作环境
- 建筑学/城市规划专业学位优先考虑

Salary and benefits are commensurate with ability and experience.

薪资福利依据工作能力和经验而定。

Please email your CV and portfolio (in PDF format less than 10MB, no web links please) to employment@buro-os.com, quoting **'Senior Architectural Visual Artist'** in the subject line of your e-mail.

请将您的简历和作品集（PDF格式，小于10MB，请不要发送链接）发送到employment@buro-os.com，邮件标题请注明“资深建筑效果图设计师”